
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde Bundgaardsskolen den 

18.september fra 16.30-19.00 (kontor/mødelokale) 

Spisning starter fra kl 16.15 – mødet går i gang kl. 16.30 

 

Nyt fra elevrådet 15 min (Marie og Sara) 

• specialklasserne er ikke inviteret til demokratidag. Ønske om at specialklasseeleverne skal 

være en del af elevrådet. 

 

Nyt fra ledelsen 30 min herunder kommune budget 2025  
• Vores resurser er kommet efter 5. september tallene. 

• Referat fra Temamøde fra skolebestyrelser – temaet var Budget 2025 

• Drøftelse af besparelser i DUS. Bestyrelsen bestemmer at sende et høringssvar. Mette og 

Waala laver udkast, sender ud til bestyrelsen inden onsdag til godkendelse. 

 

Princip mobiltelefon og devices 20min 
• Drøftet og Godkendt 

Princip ordensregler 20 min  

• Overordnet godkendt. Et udvalg skal konkretisere punkterne for skolens personale. 

Klassekasser princip 20min 
• Sendes ud på mail igen, hvorefter det godkendes 

Kommende principper som vi bør se på – nævnes på mødet 10 min 
• Kommunikation mellem skole og hjem 

• Samarbejde mellem skole og hjem om barnets udbytte af undervisningen 

• Fællesarrangementer – Lejrskole, skolefest?   

• Sundhed ift. kost, rygning, alkohol og motion 

 

Nye mødedatoer  

Nye mødedatoer - når torsdage skal fjernes - bud på disse sendes med ud inden mødet 10 min  - 

onsdag 18.sept - mandag 28.okt - onsdag 27.okt-tirsdag 17.dec - mandag 20.jan - tirsdag 11.feb - 

onsdag 5.mar- mandag 28.april - tirsdag 20.maj - onsdag 18.juni (så 2 datoer er flyttet) OBS på 

forældremøder 

 

 



Evt 15min 

• punkter til næste møde 10 min (tages på mødet) 

• Skolehunden Pax blev opsagt til dette skoleår – og der skal ikke genansættes en skolehund. 

• Der kommer nye knagerækker og skobakker op i Satellitten til overtøj  

• Vigtigt – at færdselsreglerne holdes – der bliver kørt ind ved indkørsel forbudt  

• Kan vi sende en ”høring” ind ift. trafikkaos? Vi kan sende et brev med udfordringerne. 

Skolebestyrelsen vil formulere et udkast og evt. sende det sammen med 

grundejerforeningen. Thomas kommer med et udkast.  

 

 

 


